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Abstract (en)
The system has a conduit (23) for canalizing an exhaust gas flow and including a section (18) forming a seating for fixing a mixer unit (20) that
mixes an additive (21). The conduit includes an orifice (19) placed against the section, and an injector (11) is fixed to the conduit so as to inject the
additive through the orifice. An angle between an injection direction of the injector and an axis of the seating is comprised between 65 to 80 degrees.
Distance between the seating and the orifice is comprised between 5 to 44 mm.

Abstract (fr)
L'invention concerne un système d'injection d'un additif (21) dans des gaz d'échappement, comprenant une conduite (23) apte à canaliser un
écoulement de gaz d'échappement et présentant un tronçon (18) formant une portée destinée à la fixation d'un organe mélangeur (20) d'un additif,
la conduite présentant un orifice (19) placé en vis-à-vis dudit tronçon ; un injecteur (11) fixé à la conduite de façon à injecter un additif à travers
ledit orifice (19) ; caractérisé en ce que l'angle entre la direction d'injection de l'injecteur (11) et l'axe de la portée est compris entre 50 et 90°, et de
préférence entre 65 et 80
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